
Nytt från styrelsen 

Åtgärder på vägen 

Grusvägarna har hyvlats och saltats. De beräknas vara dammfria och jämna resten av året. Årets 

släntklippning är utförd. 

Reparationen/garantijobb av Långvallsvägen är nu klar förutom att viss justering mot vägdike ska ske. 

Lagning av två nya sättningar utanför Ensta och i Långvallsbacken har även utförts. Lagning av mindre 

skador och sprickor i beläggningen har utförts med s.k. snabelbil på alla belagda vägar.  

Långtidsplan för våra vägar 

Styrelsens senaste möte behandlades vad som långsiktigt behöver göras på våra vägar. Utöver 

dikesrensning som bör ske i intervaller om 8-12 år och röjning av vägområdena som bör ske med 

tätare intervall fick vi ihop 10 förslag på åtgärder. Vi gjorde en grov kostnadsuppskattning och 

prioritetsbedömning av förslagen. 

Den mest angelägna åtgärden som är kostsam är utbyte av den stora trumman (1,6 meter i diameter) 

vid Norrvrå på väg 1. Den bör kunna finansernas med statsbidrag till stor del och beräknas ske 

sommaren 2018.  

Övriga trummor kommer att behöva bytas ut när de inte längre fungerar. Vi kommer att göra en 

fotografering av insidorna för att upptäcka trummor som är på väg att kollapsa. 

Beläggningen är ett återkommande problem där lappning och lagning blir dyrbart i längden. En ny 

teknik med uppfräsning av nuvarande beläggning, återföring av materialet samt att göra en ny 

beläggning är en metod som används numera. Olika vägdelar är i olika gott skick. Försök bör göras 

med ett första avsnitt. Tekniken med uppfräsning och återläggning av material har blivit billigare och 

synes möjlig att testa. Styrelsen ska undersöka vidare hur tekniken fungerar och möjligheterna till 

finansiering med statsbidrag till viss del.  

STYRELSEN ÖNSKAR EN FORTSATT FIN SOMMAR 

 

 
 

 

 

  

 

 


